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Protokoll från årsmöte 
 
 
 
Tid: 2014-03-17 
 
Plats: Sockenstugan i Skogstibble 
 
Johan Bruun hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 
 
§ 1 Till ordförande för årsmötet valdes Johan Bruun och till sekreterare valdes Lars Gräns. 
 
§ 2 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Kjell Karlsson och Ronny Jonsson. 
 
§ 3 Den för dagen upprättade röstlängden godkändes. 
 
§ 4 Kallelse till årsmötet hade skriftligt sänds till jaktlagen samt annonserats på vår 

hemsida. Årsmötet godkände kallelseförfarandet och den föreslagna dagordningen. 
  

§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse upplästes och godkändes. 
 
§ 6 Föredragna resultaträkning och balansräkning godkändes. 
 
§ 7 Revisorernas berättelse godkändes. 

 
§ 8 Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 
 
§ 9 Styrelsen förslag på nya tilldelningsprinciper för älg redovisade. Förslaget beskrivs i sin 

helhet i bilaga 1 och 2. Efter en frågestund godkändes förslaget i sin helhet utan 
tillägg. 

 
§ 10 Till ordinarie ledarmöten i styrelsen omvaldes på 2 år: 

Johan Bruun och Ronny Sandberg. 
 Till styrelsesuppleanter omvaldes på 2 år: 
 Karl-Göran Lindgren och Lisbet Jansson. 
 
§ 11 Till älgskötselområdets och styrelsens ordförande valdes på 1 år Johan Bruun. 
 
§ 12 Till revisorssuppleant valdes på 2 år Andreas Steineck. 
 
§ 13 I valberedningen omvaldes på 2 år Ronny Jonsson och nyval på 2 år Per Lindgren. 
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§ 14 Statistik över älgobservationer och älgavskjutning redovisades. Eftersom 

observationstiden inte nådde 5000 mantimmar är dess statistik något osäker. 
Observationerna visar dock en minskning från föregående år. 
 
Avskjutningen blev 60 älgar (13/15/32), vilket motsvarar 97 % av den i 
älgskötselplanen (ÄSP) planerade avskjutningen. 
Övrig dödlighet tog 4 älgar. 
 
Uppföljning av delmålen i handlingsplanen visar att målet på tjurandelen (40 %) är i 
stort sätt uppnått. Kalvavskjutningen med ett mål på 55 % har vi inte uppnått. 
Förutsättningar finns att målet nås kommande år. 
Reproduktionen (kalv/vuxet hondjur) är målet satt till 80 %. Detta mål är inte uppnått. 
Det finns, även här goda förutsättningar att målet nås kommande år. 
 

§ 15 Inga nya motioner hade inkommit. Motion 3 och 4 från föregående årsmöte var 
fortfarande öppna. Eftersom årsmötet nu hade antagit nya tilldelningsprinciper 
avslogs båda motionerna. 

 
§ 16 Årsmötet beslutade att fällavgifterna för kommande jaktsäsong (år 2014) ska vara: 
  
 Älg 

* Vuxen:  900:- 
* Kalv:  200:- 
* Extra tilldelad och fri kalv: fällavgift plus 50:- (950 resp. 250) 
 
Kronhjort 
* Vuxen:  600:- 
* kalv:  250:- 
 
Inga medel avsätts till flyginventering 
Löpande kostnader tas från avsatta medel för flyginventering. 
 
Årsmötet beslutade att följande avlysningsjakter ska gälla: 
* Max 14 tjurar får fällas 
* Max 14 vuxna hondjur får fällas 

 
§ 17 Inga nya jaktlag har begärt inträde i NHÄ. 
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§ 18 Avskjutning kronhjort blev totalt 11 djur. Fördelat på 3 hjortar, 3 hindar och 5 kalvar. 

Avskjutningen uppnådde 92 % mot planerat. Dessutom dog en hjort i trafiken och en 
hjort som fastnat i ett elstaket avlivades. 
 
Till kommande jaktsäsong kommer en nu kronhjortskötselplan att upprättas. Planerad 
avskjutning kommer att ligga på totalt 18 djur med fördelningen 5 hjortar, 5 hindar 
och 8 kalvar. 

 
§ 19 Erik Jennische redovisade Skogsstyrelsens förslag på finansiering av 

älgbetesinventering. Förslaget är att vid avverkning ta ut en öreskostnad per m3. 
  
 Louis de Geer tog upp frågan om ökade skogsskador framför allt p. g. a. den ökande 

kronhjortstammen. SLU har en sida där alla typer av skogsskador kan redovisas. För bl. 
a. forskningen är det viktigt att alla skador rapporteras. På vår hemsida finns en länk 
till sidan för rapportering. 

 
Johan Bruun tackade för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Lars Gräns 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Kjell Karlsson   Ronny Jonsson 
 
 
 
 
Bilaga 1: Nya tilldelningsprinciper för älg 
 
”        2: Matris för dito 
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